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Protokół Nr 9 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego  

w dniu 23.03.2016r. 

 

Posiedzenie odbyło się w biurze Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku. 

 

Spotkanie trwało od godz. 12:00 – 12:30. 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza Komisji w posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Więcborka p. Waldemar Kuszewski 

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji p. Jacek Kabattek powitał wszystkich zebranych 

przypominając jednocześnie porządek obrad spotkania, który obejmował: 

 

 

1. Ustalenie terminu i zakresu kontroli przewidzianej w planie pracy Komisji 

2. Wybór Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej 

3. Sprawy różne.  

 

 

Kontrola w zakresie realizacji wydatków Klubu LZS „GWIAZDA” w ramach dotacji 
przyznanej mu przez Gminę Więcbork w roku 2015 zaplanowana została na dzień 11 

kwietnia 2016r. Rozpoczęcie Kontroli – godzina 17:00. Zespół dokona czynności 

kontrolnych w siedzibie Klubu w Sypniewie. 

 

Skład Zespołu Kontrolnego: 

 

1. Jacek Kabattek – Przewodniczący Zespołu 

2. Wojciech Janicki – Członek Zespołu 

3. Kazimierz Wilczyński - Członek Zespołu 

 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji pytał o wyniki kontroli przeprowadzonej  

w zakresie wydatków związanych z ubiegłorocznym sezonem letnim. 

Radny Jan Antczak powiedział, że na podstawie przedstawionej dokumentacji Zespół 

stwierdził, iż wszystkie wydatki dokonane zostały zgodnie z przeznaczeniem. 

Radny Wojciech Janicki chciał wiedzieć, co dzieje się w temacie pomieszczenia 

znajdującego się na plaży w Lubczy. Jeszcze przed sezonem należałoby doprowadzić tam 

prąd. 

Burmistrz Więcborka nadmienił o planowanym w miesiącu marcu spotkaniu  

z przedstawicielami Spółki „ENEOS”, na którym poruszone zostaną kwestie związane  

z nowymi punktami świetlnymi na terenie gminy Więcbork. 

Radna Beata Kopta mówiła o konieczności naprawy ubytku, jaki pojawił się w nawierzchni 

drogi przy ul. Hallera /na wysokości sklepu p. Zakościelnego/. 
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Burmistrz Więcborka powiedział że w tej kwestii monitowano już w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich ale uzyskano odpowiedź, że naprawa nastąpi w sprzyjających warunkach 

pogodowych dających gwarancję trwałości działania. 

Przewodniczący Komisji mówił również o śmieciach leżących wzdłuż jezdni na trasie 

Więcbork – Sypniewo i konieczności ich uprzątnięcia. 

Burmistrz Więcborka podał, że sprawa ta już zgłoszona została do zarządcy drogi tj. ZDW. 

Na tym spotkanie zakończono. 

Prot. E.K.K 

 

Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej 

 

/-/ Jacek Kabattek 


